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Abstract (en)
[origin: US2020215548A1] An apparatus (1) for cooling containers, in particular vials, comprising at least one first cooling zone (200) for receiving
containers, with a cooling zone base and a cooling zone wall (201), and a cooling device (300) for cooling air, and a first duct (113) for conducting
the cooled air from the cooling device (300) into the cooling zone (200), wherein an outlet of the first duct (113) is spaced apart from the cooling
zone base.

Abstract (de)
Eine Vorrichtung (1) zum Kühlen von Behältern, insbesondere von Vials, umfasst mindestens eine erste Kühlzone (200) zur Aufnahme von Behälter,
mit einem Kühlzonenboden und einer Kühlzonenwandung (201), sowie eine Kühleinrichtung (300) zum Kühlen von Luft, sowie einen ersten Kanal
(113) zum Leiten der gekühlten Luft von der Kühleinrichtung (300) in die Kühlzone (200), wobei eine Mündung des ersten Kanals (113) zum
Kühlzonenboden beabstandet ist.
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